
SA.0012.4.9.2013 

Protokół nr 9/13 

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 29 października 2013 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Leszek Szlauer 

udział wzięło 7 członków komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

protokołu oraz goście według załącznik nr 2.  

Przewodniczący Leszek Szlauer o godz. 15.00 otworzył posiedzenie Komisji i po 

powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji  

2. Informacja na temat planowanych taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

w Cisownicy i Puńcowie oraz wysokości planowanych ewentualnych dopłat do 

w/w taryf z budżetu Gminy Goleszów w 2014 roku  

3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu 

Komisji  

4. Informacja na temat zmiany taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

5. Opiniowanie projektów uchwał  

6. Sprawy bieżące  

Nikt z członków Komisji nie wniósł propozycji zmian. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 7 głosami „za”. 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół  nr 8/13 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, które odbyło się 22 

października  2013 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady i umieszczony w Biuletynie 
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Informacji Publicznej. Nikt z członków Komisji nie wniósł uwag do przedstawionego 

protokołu. Protokół nr 8/13 został przyjęty jednogłośnie, tj. 7 głosami „za”. 

 

Ad.2. Informacja na temat planowanych taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

w Cisownicy i Puńcowie oraz wysokości planowanych ewentualnych dopłat do w/w taryf 

z budżetu Gminy Goleszów w 2014 roku. 

Kierownik Referatu Komunalnego Lidia Poniatowska poinformowała, że cała procedura 

związana z ustaleniem taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków zostanie przeprowadzona 

w listopadzie. Na dzisiejszej Komisji kierownik mogła jedynie podać propozycje stawek opłat 

i tak; w Puńcowie i w Lesznej Górnej proponuje się opłatę w wysokości 12 zł brutto 

a w Cisownicy 18,86 zł brutto. Wszystkie dokumenty w tej sprawie zostaną przygotowane na 

listopadowe posiedzenie Komisji. 

 

Ad.3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu 

Komisji  

Na poprzednim posiedzeniu Komisja sformułowała trzy wnioski: 

Wniosek nr 1: Komisja zawnioskowała by inspektor ds. oświaty wystosował do 

odpowiednich instytucji pisemne zapytanie w sprawie możliwości opłacenia zająć 

dodatkowych z języka angielskiego w przedszkolu z dotacji celowej otrzymanej na 

przedszkola. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że pismo takie nie zostało wysłane, 

ponieważ po postawieniu w/w wniosku sprawa została wyjaśniona i urząd posiada wiedzę 

dotyczącą przeznaczenia dotacji celowej na przedszkola. W szczegółach wyjaśnił to 

inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński. Dotacja celowa na przedszkola może być 

przeznaczona: 

 na zrekompensowanie poniesionych strat z tytułu dochodów gminy z opłat rodziców 

za wychowanie przedszkolne w wymiarze przekraczającym podstawę programową, 

 na wyrównanie szans dzieci z terenów gmin gdzie wychowaniem przedszkolnym 

objęto niewielki odsetek dzieci, 

 dofinansowanie wydatków ponoszonych na dotację dla przedszkoli niepublicznych, 
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 na bieżącą działalność przedszkola – utrzymanie budynku, wynagrodzenia 

pracowników itp.  

Inspektor dodał, że nadinterpretacją jest informacja o możliwości przeznaczenia pieniędzy 

z dotacji celowej na organizowanie zajęć dodatkowych np. języka angielskiego.  

Wniosek nr 2: Komisja zawnioskowała o sporządzenie wykazu zajęć realizowanych w czasie 

zajęć dodatkowych w przedszkolu publicznym od godz. 13.00 do godz. 16.00. 

Wykaz zajęć sporządziła dyrektor przedszkola Halina Szczypior – stanowi on załącznik nr 3 

do protokołu.  

Następnie radna Ludwika Czyż stwierdziła, że język angielski może być prowadzony przez 

zatrudnione w przedszkolu przedszkolanki. By móc prowadzić zajęcia wystarczy zaliczyć 

roczny kurs. Radna stwierdziła, że zaproponowanie kursu jednej z zatrudnionych 

przedszkolanek byłoby rozwiązaniem problemu nauki języka angielskiego bez stwarzania 

nowego etatu.  

Komisja Finansów i Inwestycji poparła stanowisko radnej i zobowiązali radną Ludwikę Czyż 

do przekazania takiej propozycji dyrektorce przedszkola.  

Kolejno radny Artur Więcław poprosił o przedstawienie kosztów ponoszonych na 

przedszkola.  

Na ten głos odpowiedział inspektor Krzysztof Kusiński informując, że do września 

przedszkole wykorzystało 80% swojego budżetu. Wynika z tego że do końca roku zabraknie 

założonych na ten cel środków.  

Wniosek nr 3: Komisja przyjęła wniosek radnego Pawła Górniaka w sprawie przesunięcia 

środków na nauczanie języka angielskiego w przedszkolu publicznym w Goleszowie i w jego 

oddziałach z paragrafu, w którym zapisano otrzymaną dotację celową.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że w związku z wyjaśnieniami udzielonymi 

przy omawianiu realizacji wniosku nr 1, wniosek radnego Pawła Górniaka nie może zostać 

zrealizowany. 

Po tej wypowiedzi Komisja Finansów i Inwestycji przyjęła informacje na temat realizacji 

wniosków z wrześniowego posiedzenia. 
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Ad. 4. Informacja na temat zmiany taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że wodociągi ziemi cieszyńskiej nie 

dostarczyły jeszcze materiałów do dyskusji na temat taryfy. 

W związku z powyższym przewodniczący Komisji Leszek Szlauer uznał, że temat ten 

zostanie wprowadzony do porządku obrad kolejnego posiedzenia. 

 

Ad.5. Opiniowanie projektów uchwał  

Wszystkie omawiane projekty uchwał zostały wcześniej dostarczone członkom Komisji.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 

lata 2013-2023 – załącznik nr 4 do protokołu. Z treścią projektu zapoznała zebranych 

zastępca skarbnik Barbara Korzeniewska.  

Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. Przewodniczący Komisji Leszek 

Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do omawianego projektu uchwały. 

W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2013 rok - załącznik nr 5 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca skarbnik Barbara Korzeniewska.  

Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. Przewodniczący Komisji Leszek 

Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do omawianego projektu uchwały. 

W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”.  

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała na realizację 

projektu pn.: "Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa Śląskiego / Plan 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych celem wzmocnienia Współpracy  między JST 

koniecznych do realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym” – załącznik nr 6 od 

protokołu. Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar.  
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Nikt z obecnych nie zabrał głosu w dyskusji na ten temat. Przewodniczący Komisji Leszek 

Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do omawianego projektu uchwały. 

W głosowaniu udział brało 7 członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”.  

 

Ad.6. Sprawy bieżące. 

W tematyce bieżącej zastępca skarbnik Barbara Korzeniewska poinformowała, że Wójt 

Gminy w dniu 25 października złożył informacje dotyczącą wniosków o zaplanowanie 

dochodów i wydatków w projekcie budżetu Gminy Goleszów na rok 2014. Obecnie, by 

zamknąć projekt budżetu brakuje 5,8 mln. zł. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poprosił o wystosowanie pisma do firmy 

energetycznej Tauron w sprawie regulacji czasu włączania lamp na ul. Przemysłowej 

w Kisielowie.  

Radny Leonard Musioł poprosił o wystosowanie pisma do firmy RKS z prośbą, by firma nie 

zaorywała swoich pól po same rowy. 

 

Po tej wypowiedzi o godz. 16.30 zamknięto posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Aleksandra Duda 

  


